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Oppdragsnavn:  Ombruk i Nord del 2 (2år) 

Oppdragsnummer:  639652-03 

Møtedato: 10.06.2024 

Kl.: 13:00 

Sted: Kirkegata 4, 9008 Tromsø, samt Teams  

Referent:  Terese Nygård  

 

Navn Firma E-post 
Til 
stede 

Mott. 
ref. 

Eksterne presentasjonsholdere  

Anette Mjørlaug Sport UiB anette.spord@uib.no X  

Pia Christine Bruk  UiB pia.brun@uib.no X  

Medlemsorganisasjoner 

Andreas Arntzen OmMøblert  ommoblert@gmail.com  X 

Andreas Jørgensen Coop andreas.jorgensen@coop.no;  X 

Ann-Kristin Andreassen Inventum  Ann-Kristin@kontor.as  X 

Birgitte Karlstrøm 
Tromsø 

Fylkeskommune 
Birgitte.karlstrom@tromsfylke.no  X 

Elsa Rye Holmboe Lindbak elsa.rye-holmboe@lindbak.no;  X 

Helga Bårdsdatter 

Tromsø 

Kommune 

Helga.Bardsdatter.Kristiansen@tromso.kom

mune.no 
 X 

John Ingar Jenssen Asplan Viak john.jenssen@asplanviak.no; X X 

Jörgen Lennarth 

Hedman 
UiT 

jorgen.l.hedman@uit.no 
X X 

Jørn Espen Bjørkestad Inventum  jeb@kontor.as X X 

Katharina Torheim Senab Eikeland kt2@senabeikeland.no X X 

Kjell-Arne Eriksen Senab Eikeland kjell.arne@kontor.as X X 

Laila UiT laila.isaksen@uit.no X X 

Marie Søndergaard FIVH marie@framtiden.no  X 

Odd Inge Skoglund Lindbak odd.inge.skoglund@lindbak.no; X X 

Svein Gunnar Karlstrøm FIVH svein@fremtiden.no;  X 

Terese Nygård Asplan Viak terese.nygard@asplanviak.no X X 

Terese Simonsen Fra Innersida terese@frainnersida.no; X X 

Tora Conradi Larsen Remiks tora.conradi@remiks.no X X 
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Ressursgruppemøte Møbler og Inventar 

SAK TEKST 

01 AGENDA 
Kl. 13:00 Velkommen og introduksjon 

Kl. 13:15 Ombruk av møbler og interiør (Anette Spord, Eiendomsavdelingen i UiB)  

Kl. 13:45 Åpen diskusjon og innspill  

Kl. 14:15 Informasjon om neste møte  

02 PRESENTASJON: OMBRUK AV MØBLER OG INTERIØR  

• Totalrehabilitering av Nygårdsgaten 5 – UiB sin fellesadministrasjon, ca. 17 000 m2, 9 et., 

innflytting sep. 2023 

• Krav fra UiB om «mest mulig ombruk av møbler inn i NG5»  

• Flyttet eldre møbler inn i erstatningslokale i 2 år. UiB leier lager på 500 kvm. Ønsker på sikt 

eget lager 

• Blanding av nytt og brukt i alle kontoretasjene. Arkitektene som hadde prosjektet, gjorde 

en god jobb ved å blande nytt og brukt. 

• UiB har eget 

- Møbellager  

- Møbel-bytte team 

- Anskaffelsesrutiner for møbler  

- Redesign av kontorpulter  

 

03 DISKUSJON  
Det fremkom av diskusjonen at statlige virksomheter tradisjonelt kaster mye. UiT gav eksempel på 

at de fikk anledning til å ha en åpen dag for å gi vekk ting til husholdninger, og jobber nå med å 

etablere et ombrukslager i universitetene sine egne lokaler, samt å skaffe et system for ombruk.  

 

Hvordan er samarbeidet mellom aktører?   

UiB bytter møbler med Helse Bergen. Har ikke avtale med for eksempel kommunen fordi de 

opererer på en annen måte med org. nr. for de ulike kommunale foretakene.  

 

Hvordan er kostnadsbildet for ombruk av møbler?  

Deltakerne hadde flere spørsmål om kostnader, og det fremkom at interne kostnader og kostnader 

for lager ikke ble tatt med i beregninger av kostnadsbesparelser i UiB sitt prosjekt. Inventum 

påpekte at lagersystemet koster mest, og det vil øke prisen på deres tjeneste. Det kom frem at det 

er mulig for store aktører, eks. universitetet, å stille med lager dersom man skal reparere for dem.  

 

Det ble også påpekt av Lindbak at brukere av redesignet møbler må forstå at det kan koste mer 

enn en nyanskaffelse. Alle kostnader med transport, lager, montasje og redesign må prises inn i 

produktene. Mange brukere tror at ombruksmøbler skal være gratis, og det fungerer greit for store 

organisasjoner som kommuner eller universiteter som kan gi frislipp på sine produkter i sin 

organisasjon. Mindre organisasjoner vil ha ei større utfordring.  
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Hvordan håndteres rammeavtaler?   

UiT har rammeavtale med Lindbak. UiB er gått inn i det nye statlige innkjøpssystemet, som nå skal 

utvides til å inkludere ombruk og redesign. UiB har rammeavtale med lokale leverandører for 

omtrekking av møbler. Jobber av mindre omfang blir utført internt, som for eksempel å skru av/på 

bordplater, skifte hjul osv. Når det gjelder flytting av møblene har UiB et internt transportsystem – 

Lydia – hvor UiB bestiller transportoppdrag. Ved store prosjekter benyttes eksternt flyttebyrå.  

Ombruk av salg av brukte møbler og løsøre – DFØ  

 

Kommunen sitt ansvar  

Det fremkom av Lindbak i diskusjonen at kommunen i større grad bør komme på banen med 

initiativ som vektlegger miljø og ombruk. Det er utfordrende å måle og rapportere på 

bærekraftsarbeidet og oversette det til en måte som kan gi et fortrinn i anskaffelser. Vektingen 

offentlige aktører gjør må være rettferdig og ta hensyn til faktisk miljøgevinst. Det forventes at man 

leverer 30% på bærekraft, men kunnskapen til de som evaluerer kan være utilstrekkelig. AV påpekte 

at å bidra til slike initiativ er et av nettverkets formål. Og at dersom vi regner på 

klimagassbesparelser, så kommer ombruk best ut, og dette er mulig å dokumentere med etablerte 

metoder.  

 

Infrastruktur for ombruk i Tromsø 

Remiks jobber med å etablere infrastrukturen i Tromsø for å drive med ombruk. De ønsker å utvikle 

en løsning som ligner på Ombygg i Oslo, hvor aktører kan leie langringsplass. Remiks vurderer å 

benytte Loopfront som løsning, som fungerer godt interkommunalt, men ikke like godt fra 

næringsliv til næringsliv. Remiks ønsker at plattformen skal brukes for hele Tromsø og ikke utvalgte 

aktører. Inntil videre vil Remiks bruke Proff.no som salgsløsning frem til en annen løsning treffer 

dem. Det ble spurt om hvem som eier produktene som kommer inn til Remiks, og det er Remiks 

som eier produktene som er donert til dem. De samarbeider bla. med Neumann og Primera, og for 

å unngå problemer med dokumentasjon og garantier, så vil de eie, men selge gjennom Proffrebell. 

 

Sirkulære forretningsmodeller 

Det ble diskutert at å levere møbler som tjeneste sannsynligvis ikke vil fungere i Tromsø da 

markedet er lite. Samtidig finnes det allerede en yrkesgruppe som gjør dette, for eksempel 

boligstylister, som også har lager for dette.  

 

Tilskuddsordninger 

AV nevnte flere tilskuddsordninger for ombruk:  

- Enova 

- Sparebanken Nord Norge  

- Husbanken 

 

04 OPPFØLGINGSPUNKTER 

• Det kom et forslag om en felles mal til å søke tilskudd til ombruksprosjekter da det for den 

enkelte er svært tidskrevende å utarbeide søknader. I tillegg at OiN bør søke i samarbeid og 

ikke hver og en for seg.  
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• OiN vil følge opp med Tromsø kommune og hvordan de jobber med grønne anskaffelser.  

• Deltakerne i nettverket inviteres til å dele sine erfaringer og komme med innspill til nettverket.  

05 NESTE MØTE  
Neste møte planlegges høsten 2024.  

 

Referent 

Terese Nygård 
Bærekraftsrådgiver 

T: +4790631707 | 417 99 417 
E: terese.nygard@asplanviak.no 

 


